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I forbindelse med Grøntvedt Nutri sine planer om produksjon av fiskemel og fiskeolje er jeg MEGET skeptisk til
hvordan bedriften tenker å håndtere utslipp av røyk/damp og tilhørende lukt. Dette på bakgrunn av tilgjengelig
informasjon om et tilsvarende anlegg i Frøya kommune. Der ble det påstått at disse tingene skulle bli veldig bra, noe
som ikke ser ut til å være korrekt.Såvidt meg bekjent har fylkesmannen mottatt flere klager på sjenerende lukt m.m
fra nærområdet til Nutri-Mar sitt anlegg på Frøya.
Dette gjør at jeg stiller meg tvilende til at Grøntvedt Nutri skal greie å håndtere disse utfordringene på en betydelig
bedre måte enn Nutri- Mar på Frøya. Unntaket kan være hvis det har kommet ny teknologi og nyvinninger som i
betydelig grad fjerner f.eks luktplager fra anlegget. Når det gjelder tid for produksjon mener jeg at det bør være stans
i produksjonen de varmeste sommermånedene samt julehøytiden.Sommermånedene fordi Uthaug har i all hovedsak
nordlig vindretning (solgangsbris) fra sist på mai til sist i august,noe som gjør at eventuell luktplage vil komme rett på
den lokale bebyggelsen.I så fall tror jeg bedriften vil miste den "goodwill" lokalt som den evt. måtte ha! Håper at
fylkesmannen legger retningslinjer for bedriften slik at ovennevnte utfordringer blir minimale.
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